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In the spring semester of the 2023-2024 academic year, the following elective Chinese courses will be offered to SJTU international degree graduate students: Elementary Chinese (1)(4 credits), Elementary Chinese (2)(4 credits), Intermediate Chinese (2) (4 credits),Advanced Chinese Reading(1)(2 credits), Advanced Chinese Presentation(2)(2 credits), Advanced Chinese Writing(2)(2 credits). These courses will open from the first teaching week in spring semester. Interested students can apply to take these courses according to their current Chinese proficiency.
Please enroll the course from 12:00，February 19th to 20:00，March 1st, 2024.
Notes:
1. No additional fees will be charged for these courses. The credits earned from these courses will not be used to satisfy the degree requirement. However, any course taken must be passed before graduation.
2. In case there is not enough seats, follow "first come first service" basis.
Please find out your level code according to the description in the table. Please try to estimate your proficiency level by yourself.

	No.
	Current Chinese proficiency
	Chinese language class

	1
	beginner or about HSK1
	（CHN0902）Elementary Chinese 1

	2
	about HSK 2, or completed Elementary 1
	（CHN0903）Elementary Chinese 2

	3
	about HSK 3, or completed Elementary 2
	（CHN0904）Intermediate Chinese 1

	4
	about HSK 4 – HSK 5, or completed Intermediate 1
	（CHN0905）Intermediate Chinese 2

	5
	HSK 6, or completed Intermediate 2 course
	（CHN0907）Advanced Chinese Reading (1), 
（CHN0910）Advanced Chinese Reading (2), 
（CHN0906）Advanced Chinese Presentation (1), 
（CHN0909）Advanced Chinese Presentation (2)，
（CHN0908）Advanced Chinese Writing (1), 
（CHN0911）Advanced Chinese Writing (2), 
（CHN0912）Technology Chinese，
（CHN0901）HSK4 analysis and test-taking strategies.







2024年春季学期上海交通大学国际研究生汉语选修课修读通知

2023-2024学年春季学期，学校面向国际研究生继续开设初级汉语（1）（4学分）、初级汉语（2）（4学分）、中级汉语（2）（4学分）、高级汉语写作（2）（2学分）、高级汉语阅读（1）(2学分）、高级汉语演讲（2）(2学分）。课程从春季学期第一周开始上课，有基础、感兴趣、学有余力的同学，可申请修读。
请于2024年2月19日12:00-3月1日20:00选课。
选课须知：
1.我校在读国际研究生修读上述汉语选修课程，不额外收取费用，所取得的学分不可用于满足培养计划要求，一旦选修，则毕业前必须考核通过。
2.课容量不足时，采用先到先得原则。
请仔细阅读下表中的汉语水平及对应的班级，确定自己的汉语水平类别：
	序号
	目前水平
	汉语教学班

	1
	零起点或HSK1级
	（CHN0902）初级汉语（1）

	2
	HSK2级左右，或已完成初级汉语（1）的学习
	（CHN0903）初级汉语（2）

	3
	HSK3级左右，或已完成初级汉语（2）的学习
	（CHN0904）中级汉语（1）

	4
	HSK4-HSK5级左右，或已完成中级汉语（1）的学习
	（CHN0905）中级汉语（2）

	5
	HSK6级，或已完成中级汉语（2）的学习
	（CHN0908）《高级汉语写作（1）》
（CHN0911）《高级汉语写作（2）》
（CHN0907）《高级汉语阅读（1）》
（CHN0910）《高级汉语阅读（2）》
（CHN0906）《高级汉语演讲（1）》
（CHN0909）《高级汉语演讲（2）》
（CHN0912）《科技汉语》
（CHN0901）《HSK4级解析和应试策略》



